
„Немој потцењивати ниједно добро дело, па макар
да ведрог лица сретнеш свога брата.”

Ебу Зерр, Аллах био задовољан њим, преноси да му је Аллахов Посланик, нека је
Аллахов благослов и мир на њега, казао: „Немој потцењивати ниједно добро дело,

па макар да ведрог лица сретнеш свога брата.”
[صحيح] [رواه مسلم]

Аллахов  Посланик,  нека  је  Аллахов  благослов  и  мир на  њега,  нас  у  овом хадису
подстиче на чињење добрих дела, те да их не потцењујемо макар нам изгледала
незнатна као што је срести брата муслимана ведрог лица. Муслиман се треба трудити
и по питању тог доброг дела, јер оно чини брата муслимана радосним.
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